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VERSLAG VAN DE RAAD VAN BEHEER D.D 24/04/2023 

 

Aanwezig: Frederik, Annie, Luc, José, Daisy, Piet, Jens 

Verontschuldigd: John 

Afwezig:  

Agenda: 

1. Goedkeuring vorig verslag 
 
Enkele bijwerkingen: 

- Cultuurreis:  
gaat door op 17/06, bestemming wordt Dendermonde 
 

- 11-juliviering 
Hendrik Callewier wordt de spreker op de 11-juliviering op 7 juli. 
 

- Historische graven 
Daisy heeft samengezeten met Ingrid. Er wordt een bevraging gedaan bij 
andere steden en gemeenten wat de insteek bij de Cultuurraad daar is. 
Intussen heeft Daisy afgesproken dat er intussen niets gebeurt met de 
graven zolang er geen duidelijk reglement is. 

 
 

Het verslag werd goedgekeurd. 
 
 
 

2. Evaluatie algemene vergadering 13/03 
 
Algemene indruk was zeer positief. Op de avond zelf hebben we van verschillende 
aanwezigen positieve feedback gehoord. De workshop/lezing werd als begrijpbaar ervaren 
en het interactieve element werd zeker geapprecieerd. Over de opkomst mogen we zeker 
tevreden zijn. Dit concept lijkt zeker voor herhaling vatbaar. Een algemene vergadering in 
groepjes met meer onderlinge interactie kan ook interessant zijn. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

3. Cultuurreis 
 
De liftbus voor de Cultuurreis werd gereserveerd bij Mandel Cars. Dit werd telefonisch 
bevestigd aan Jens, met de vraag om dit ook via mail te bevestigen. Er is plaats voor 50 
personen, momenteel zijn er al 32 inschrijvingen voor de cultuurreis.  
De kostprijs van de cultuurreis bedraagt 65 euro, de ware kost komt neer op 60 euro per 
persoon. Voorstel om dit verschil te verwerken door bij de lunch een drankje aan te bieden. 
Wie iets extra’s drinkt of een aperitief nuttigt, vult dat verschil dan zelf aan.  

 
4. 11-juliviering 

 
De spreker wordt Hendrik Callewier, die zijn boek ‘Over Bourgondië aan de Leie’ zal 
voorstellen. Kostprijs voor de lezing is 200 euro. Voor de uitnodiging zal het 
standaardontwerp met de zonnebloemen gebruikt worden. Deze wordt via e-mail en social 
media verspreid, niet fysiek. Jens kijkt na om dit ontwerp aan te passen. 
 

5. Juliaan Claerhoutprijs 
 
Momenteel hebben we drie inzendingen ontvangen voor de Juliaan Claerhoutprijs: Hubert 
Goemaere, Gilbert Tyberghien en Ferm (n.a.v. het 100-jarig bestaan). Verdere inzendingen 
worden op de RvB van juni bekeken. 
 
Vraag of de Cultuurraad ook niet beter leden van verenigingen die al lang in dienst zijn zou 
bedanken, als aanvulling op de Juliaan Claerhout-prijs? Mensen die 20, 30, 40,… jaar lid zijn 
bij de verenigingen verdienen ook wel eens in de bloemetjes gezet te worden. Mensen met 
een groot engagement. Dit kan opgenomen worden bij de uitreiking van de Juliaan 
Claerhoutprijs, of losgekoppeld worden.  

 
Dit jaar is te vroeg dag om nog een extra prijs uit te reiken, bedoeling is om dit vanaf 2024 uit 
te werken, met voldoende communicatie rond. 
 

6. Technische ondersteuning 
 
JMA heeft een factuur gekregen 400 euro van de technische dienst om in OC Leieland enkele 
lampen juist in te stellen/te richten. Het JMA was geschrokken van dit hoge bedrag. Volgens 
Daisy werden dit soort hoge kosten ook voorheen aangerekend, de vraag is of dit qua 
communicatie beter kan. Het kan handig zijn om door de technische dienst op voorhand een 
raming te laten opmaken, zodat de verenigingen op voorhand weten hoeveel de kost zal 
bedragen. Jens bekijkt dit met Rik en dienst Vrije Tijd. 
 

7. Inventaris onroerend erfgoed 
 
De inventaris van bouwkundig erfgoed Wielsbeke staat online op de site van erfgoed 
Vlaanderen. Er is tot 30 mei tijd om bezwaar in te dienen. Frederik heeft bekeken wat er 
geschrapt geweest is, dit blijkt meer dan een bladzijde te zijn. Wat hebben we nog en wat 
gaan we ermee doen? Kunnen we eigenaars stimuleren om gebouwen te onderhouden en te 
koesteren? Juridisch is dit een moeilijk vraagstuk.  
 

8. Samenwerkingsverbanden 



 
De mogelijkheid tot samenwerkingsverbanden aan te gaan wordt niet veel meer gebruikt 
door de verenigingen; jaarlijks zijn er weinig tot geen samenwerkingsverbanden. Corona zal 
hier vermoedelijk wel een rol in gespeeld hebben. Moet dit meer onder de aandacht 
gebracht worden? Jens laat dit in de infokrant zetten. 
 

9. Varia 
 

a. NEOS Ooigem deed een aanvraag voor culturele projectsubsidies voor hun lezing van 
Karl Vannieuwkerke. De Cultuurraad geeft hier een negatief advies, aangezien de 
procedure voor de aanvraag niet gevolgd werd. 
 

b. Naam voor de wegenis Rijksweg – Breestraat: wordt in detail bekeken op de 
Cultuurraad van juni. 

 
 

Volgende vergadering: maandag 12 juni om 19u30 in het Sociaal Huis. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 


